
Protokół zebrania zarządu MZJ 2.02.2018

Lista obecności

1 Marta Polaczek-Bigaj

2 Jagoda Turczyńska

3 Katarzyna Romanko

4 Jacek Wisłocki

5 Łukasz Wituchowski

6 Karol Gardulski

Zebranie odbyło się w ośrodku KJ Facimiech.

Prezes  Marta  Polaczek-Bigaj  otworzyła  zebranie  i  powierzyła  obowiązki  protokolanta  Karolowi
Gardulskiemu.

Na  dzień  19.02.2018  zarząd  wyznaczył  termin  odebrania  nagród  dla  zawodników  i  trenerów  za
zakończenie sezonu 2017.

Kolejnym punktem głosowania zarządu było przyznaniu eliminacji OOM Klubowi Jeździeckiemu 
Facimiech w dyscyplinie skoki przez przeszkody, które odbędą się w terminie 23-24.06.2018 

5 członków głosowało za jeden wstrzymał się od głosu.

Zarząd zatwierdził termin MM w skokach przez przeszkody które zostaną rozegrane na hipodromie 
„WLKS Krakus” w dniach: 7-9.09.2018

Podobnie jak w poprzednim punkcie pięciu członków głosowało za jeden wstrzymał się od głosu.

Zarząd zatwierdził aktualizację regulaminu pracy zarządu zgłoszoną przez:

Jagodę Turczyńską

Martę Polaczek-Bigaj

Łukasza Wituchowskiego

 Zatwierdzony został wzór propozycji zawodów w skokach przez przeszkody.



Uchwalono stawki wynagrodzeń za prowadzenie rankingu i pucharu MZJ:

A- 50zł netto/mc (przez 12 miesięcy)
B- 200zł netto/mc (przez 12 miesięcy)
C- 50zł netto/mc (przez 7 miesięcy)

Przyznano dofinansowania na szkolenie z Anną Piasecką w Żmiącej w kwocie 850zł 

Zarząd podjął uchwałę o dofinansowaniu dla członków kadry w dyscyplinie WKKW , na szkolenie „Kros
na Hali”

We wszystkich powyższych podpunktach zarząd jednomyślnie głosował za.

Kolejnym punktem było uchwalenie budżetu na rok 2018

 

Ostatnim punktem było zatwierdzenie proponowanego składu WKE zgłoszonego przez 
przewodniczącego WKE Krzysztofa Koziarowskiego w następującej konfiguracji:

1. Emilia Bożańska

2. Renata Kurleto

3. Danuta Lusina

4. Joanna Mandecka-Turczyńska

5. Urszula Michalska-Śliwa

6. Karolina Pindur-Antosz

7. Mariola Pisarska

8. Mikołaj Rey

9. Katarzyna Waligórska

10. Łukasz Wituchowski

11. Jacek Wodyński

Podobnie jak wcześniej w dwóch ostatnich punktach zarząd głosował jednomyślnie za. 


